



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Rev. Peter Ho pho@rochesterccc.org
Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

何漢慶牧師 pho@rochesterccc.org
陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

January 29, 2023 9:30 AM

Prayer Focus: Pray for believers to trust in God's providence even in difficult times.

Speaker Pastor Ho
Scripture Reading James 2:14-26
Sermon Title The Work of Faith
 1. Faith Without Work
 2. Work Without Faith
 3. Faith Completed by Work

Announcements

- 1) Praise the Lord for the time of fellowship that we had at our Chinese New Year outreach event yesterday! Thank you to all those who helped to make the event successful. May we continue to connect with our community and seek to cultivate the relationships that were made yesterday.
- 2) Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the church board.
- 3) There will be a Children's Sunday Ministry sledding day on February 26th after church at 1:30 PM at Harris Whalen Park. We hope to see you and your children!
- 4) We are updating our 2023 church directory. Please review and verify the information posted in the foyer is correct by putting a check mark next to your name or making corrections directly on the draft.

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Tang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen

2023 年 1 月 29 日 上午十一時十五分

本週禱告焦點: 為信徒在困難時期也能信靠神的護理禱告。

講員 何牧師
讀經 雅各書 2:14-26
證道 信心的行為
 1. 沒有行為的信心
 2. 沒有信心的行為
 3. 成全信心的行為

報告事項

- 1) 為昨天農曆新年外展活動的美好團契時光贊美主！感謝所有在活動中幫忙的弟兄姐妹及朋友。願我們繼續與我們的社區有連接，並努力發展昨天建立起來的關係。
- 2) 第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由教會執事會的弟兄姐妹提供。
- 3) 2月26日下午1:30在Harris Whalen Park將有兒童主日學事工的雪橇日活動。希望能見到您和您的孩子。
- 4) 我們正在更新2023年教會通訊錄。通過在您的姓名旁邊打勾或直接在草稿上進行更改來驗證張貼在前廳的資料是否正確。

下主日崇拜講員

英文崇拜
鄧牧師

中文崇拜
鄧牧師

西區崇拜
陳定立傳道